
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Hlivištia,  

konaného dňa 26. 04. 2021 

 
 

Prítomní:   Mgr. Miroslav Džuba - starosta obce 

                  Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa, Gabriel  Ovsaník -   

                  poslanci 

                  Anna Suraničová - zamestnankyňa obce 

Neprítomná:  Agáta Mižáková - hlavná kontrolórka obce  

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola prijatých uznesení 

4. a/ Schválenie záverečného účtu obce a celoročného hospodárenia za rok 2020 

b/ Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

5. a/ Správa z finančnej kontroly za 2.polrok 2020 

b/ Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2020 

6. Rozpočtové opatrenie  

7. Majetkové priznania 

8. Rôzne  

9. Diskusia a záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Miroslav Džuba, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní 5 poslanci a zasadnutie je uznášania 

schopné. 

Zároveň prítomným predložil na schválenie návrh programu dnešného zasadnutia. 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol návrh  programu schválený 5 hlasmi. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku Annu Suraničovú, pracovníčku obecného úradu a za 

overovateľov zápisnice poslancov Juraja Kicu a Eduarda Olexu. 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice schválené 5 hlasmi. 

 

K bodu 3. Kontrola prijatých uznesení  

Starosta prítomných oboznámil s plnením uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí. 
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K bodu 4a. Schválenie záverečného účtu obce a celoročného hospodárenia za rok 2020 

Návrh záverečného účtu predložil starosta obce a ten tvorí prílohu č. 1 k tejto zápisnici 

Obecné zastupiteľstvo obce Hlivištia v súlade § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje bez výhrad Záverečný účet obce a celoročné 

hospodárenie obce za rok 2020. 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel  Ovsaník. 

Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol predložený návrh Záverečného účtu 

obce za rok 2020 schválený bez výhrad 5 hlasmi. 

Zároveň starosta obce predložil návrh na schválenie použitia prebytku hospodárenia v sume 

5 036,85 € na tvorbu rezervného fondu a následne použite celého rezervného fondu na 

kapitálové výdavky. 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel  Ovsaník. 

Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania obecné zastupiteľstvo schvaľuje 5 hlasmi 

použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu v sume 5 036,85 € a následne 

použitie celého rezervného fondu na kapitálové výdavky. 

 

K bodu 4b.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu 

Stanovisko k návrhu záverečného účtu  príloha č. 2 – predložil starosta obce. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Hlivištia v súlade § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v  z. n. p. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k návrhu  záverečného účtu za rok 2020. 

 

K bodu 5a. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 2. polrok 2020  
Pracovníčka obecného úradu predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  

za 2. polrok 2020 tak, ako je to uvedené v prílohe č. 3 k tejto zápisnici. 

Obecné  zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za 2. polrok 2020. 

 

K bodu 5b. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2020  
Starosta obce predložil Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  za rok 2020 tak, 

ako je to uvedené v prílohe č. 4 k tejto zápisnici. 

Obecné  zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 

rok 2020. 

 

K bodu 6. Rozpočtové opatrenie  

Pracovníčka obecného úradu predložila: rozpočtové opatrenie č. 1/2021 doplnenie rozpočtu 

o dotácie, ktoré tvorí prílohu č.5 k tejto zápisnici.  

Zároveň rozpočtové opatrenia starostu č. 4 a 5 z roku 2020 presun medzi položkami v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky a doplnenie rozpočtu na 

rok 2020 o dotácie. Rozpočtové opatrenia č. 4 a 5 tvorí prílohu č.6 k tejto zápisnici.  

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel  Ovsaník. 

Proti: 0   Zdržal sa: 0 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo rozpočtové opatrenie č. 1 schválené 

5 hlasmi a rozpočtové opatrenie z roku 2020 boli vzaté na vedomie. 
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K bodu 7. Majetkové priznanie  

Starosta obce informoval prítomných, že vedúci pracovníci predložili v stanovenej lehote 

majetkové priznania. 

 

K bodu 8.  Rôzne 

 

8.1. Vytriedenie odpadu za rok 2020 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o množstve vytriedeného odpadu za rok 2020 

hodnota 22,04  % oproti roku 2019, keď bola hodnota 20,05 %. 

 

8.2. Celoplošné testovanie 

Starosta obce informoval prítomných o celoplošnom testovaní. V roku 2020 bolo testovanie 3x 

spolu s obcou Baškovce. V tomto roku do dnešného dňa obec testovala 10x. 

 

8.3. Akcie na rok 2021 

Starosta predložil návrh, aby sa akcie na rok 2021 nekonali z dôvodu pandemickej situácie. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili.  

 

8.4. Ústna žiadosť p. Mgr. Miroslava Hazuchu na spomaľovací retarder pri dolnej 

zástavke 

Starosta obce informoval poslancov, že bola predložená ústna žiadosť Mgr. Miroslava Hazuchu 

o zabezpečenie spomaľovacích retarderov pri dolnej zástavke. Zároveň starosta informoval, že 

po telefonickom rozhovore s dopravným inžinierom p. Švenkom, ktorý sa vyjadril, že na 

uvedenú štátnu cestu nie je možné namontovať spomaľovací retarder, z technických príčin. Je 

potrebné to riešiť len spomaľovacími ostrovčekmi.  

 

K bodu 9.  Diskusia a záver 
V diskusii nevystúpil nikto nakoľko sa poslanci k jednotlivým bodom programu vyjadrovali 

priebežne. 

Na záver sa starosta prítomným poďakoval za ich účasť na dnešnom zasadnutí 

Zapísala: Anna Suraničová 

 

 

Mgr. Miroslav Džuba 

                                                                                                      starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Juraj Kica   .................................... 

 

Eduard Olexa   ...................................  
 
 
 


